
Schriftelijke vragen Fraude Landbouwgrond 
 
Geachte college, 
 
Zaterdag 9 september jl. en 30 september stonden er in de Tubantia artikelen over de fraude met 
landbouwpercelen. Dit naar aanleiding van onderzoek gedaan door onderzoeksplatform Investico. 
 
In het kort komt het erop neer dat het ministerie van Landbouw, natuur en voedselkwaliteit in 2018 
tegen de Europese commissie heeft gelogen over de schaal van fraude met landbouwpercelen in 
Nederland. Dit naar aanleiding van het feit dat boeren wegbermen en groenstroken van de gemeente 
Berkelland zonder toestemming als landbouwgrond registreerden en daardoor ten onrechte 
Europese subsidie en mestruimte ontvingen. Het onderzoeksplatform komt binnenkort met de 
resultaten van een uitgebreid onderzoek van de onrechtmatige registraties in de rest van Nederland. 
Uit betrouwbare bron hebben we vernomen dat deze vorm van onrechtmatige registraties ook 
voorkomen in Dinkelland.  
 
Onze vragen aan het college zijn de volgende: 
 

1. Is het college bekend met deze vorm van fraude? 
 
 

2. Weet het college of deze vorm van fraude met landbouwpercelen ook voorkomt of 
voorkwam in Dinkelland? 
 
 

3. Zo ja, kan het college aangeven wat ze daar tegen gaat doen of al gedaan heeft? 
 
 

4. Zo nee, is het college bereid om te onderzoeken of en indien deze voorkomt, waar deze 
fraude dan voorkomt? 
 
 

5. Is het college bereid om deze informatie op korte termijn terug te rapporteren aan de 
gemeenteraad? 

 
In afwachting van de spoedige beantwoording 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens Progressief Dinkelland 
Sebastian Slots 


